
 

 

Belangrijkste (actie)punten uit de vergadering van de Stadsraad Domburg van 20 november 2024 

 

1. We hebben een evaluatie gedaan van de openbare vergadering van de Stadsraad Domburg 

van 30 oktober j.l. We willen graag doorgaan met de halfjaarlijkse terugblik, maar zullen daar 

ook meer interactie zoeken tijdens de vergadering. Verder gaan we kijken of we externe 

sprekers kunnen uitnodigen met aansprekende onderwerpen voor de Domburgers. Mochten 

jullie zelf nog onderwerpen of ideeën hebben, dan horen we dat graag via 

info@stadsraaddomburg.nl of spreek iemand van de Stadsraad Domburg hierop aan 

2. Het blijft een uitdaging om de stem van de jongeren bij de Stadsraad te betrekken. We gaan 

nu kijken of we “TikTok ambassadeurs” uit Domburg kunnen vinden om ons daarbij te 

helpen. Bijvoorbeeld om te horen wat jongeren graag voor activiteiten willen zien op het 

terrein van de nieuwe ontwikkelingen van Roompot. Mocht je iemand kennen, die dat leuk 

zou vinden, of vind je dit zelf leuk, graag een berichtje op info@stadsraaddomburg.nl 

3. We hebben gesproken over de grote dossiers, zoals de Noordwestroute, het Ontwerp 

bestemmingsplan Kernen Veere Plus en de Westrandontwikkeling en zullen belangrijke 

informatie op onze website en social media plaatsen wanneer deze er is 

4. We hebben gesproken over “Wonen”, waarbij we ons blijven inzetten om betaalbare 

woningen voor starters te bouwen, zowel koop als huur; we zijn hierover in gesprek met 

partijen 

5. We gaan een brief sturen naar de Gemeente met het verzoek om de “bouwput” van 

voormalig hotel Zonneduin te herstellen nu de bouw van het nieuwe hotel (voorlopig) niet 

door kan gaan, zodat dit er weer goed uitziet voordat het nieuwe seizoen begint 
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